
محرومیت ۳ ساله 2 ورزشکار
جودو  و  وزنه برداری

حکم محرومیت 2 ورزش��کار در رش��ته های جودو و 
وزنه برداری صادر شد. ستاد ملی مبارزه با دوپینگ در 
اطلاعیه ای، خبر محرومیت 2 ورزش��کار کشورمان را 

اعلام کرد. در این بیانیه آمده است:
»نمون��ه آزمایش علی فتاح��ی در اردوی تیم  ملی 
ج��ودوی دانش��جویان در تاری��خ 10 تیر امس��ال در 
تهران اخذ ش��د که پس از بررس��ی تخصصی توسط 
آزمایش��گاه مرجع وجود ماده »نورآندروس��ترون« که 
جزء مواد ممنوعه کلاس S1 است در نمونه وی تایید 
شد. با استناد به ماده 1-8-10 این ورزشکار به مدت 
4 س��ال از فعالیت در تم��ام حوزه های ورزش محروم 
می ش��ود اما با عنایت به پذیرش اولیه تخلف و قبول 
مجازات معین ش��ده توسط ورزشکار، کمیته انضباطی 
ایران نادو یک س��ال از محرومیت وی کاس��ته و به 3 
سال محرومیت از تاریخ 1402/5/23 تا 1405/5/22 
محکوم می شود. اما ورزشکار رشته وزنه برداری که به 
دلیل نرسیدن به س��ن قانونی هویت ایشان محرمانه 
خواهد ماند، نمون��ه وی در زمان برگزاری اردوی تیم  
ملی در تاریخ 1402/4/4 اخذ شد که با اعلام آزمایشگاه 
مرجع وجود ماده »استانوزولول« از گروه ماده ممنوعه 
S1 لیس��ت ممنوع��ه وادا در نمونه وی تایید ش��د. با 
استناد به ماده 1-8-10 وی 4 سال از فعالیت ورزشی 
محروم می ش��ود اما با عنایت به پذیرش تخلف توسط 
این ورزش��کار، کمیته انضباطی ایران نادو وی را به 3 
سال محرومیت )1402/5/17 تا 1405/5/16( در تمام 

حوزه های ورزش محکوم کرد«.

درخواست رسمی والیبال ایران برای 
میزبانی 5 رویداد آسیایی و جهانی

فدراس��یون والیبال ایران برای 2 رقابت جهانی و 3 
تورنمنت آسیایی در سال های 2024 و 2025 درخواست 
میزبانی داد. به گزارش  فارس، فدراسیون والیبال ایران 
درخواس��ت رس��می خود برای میزبانی لیگ ملت های 
والیب��ال 2024 و رقابت های والیب��ال قهرمانی مردان 
جهان 2025 را به فدراسیون جهانی والیبال ارسال کرد 
و این اعلام آمادگی را در سیس��تم والیبال ورد به ثبت 
رساند، همچنین طی نامه ای به کنفدراسیون والیبال آسیا 
آمادگی خود برای میزبانی رقابت های والیبال قهرمانی 
باشگاه های مردان آسیا 2024، قهرمانی جوانان پسر آسیا 
2024 و قهرمانی مردان آسیا 2025 را به طور رسمی 
اعلام کرد. لیگ ملت های والیبال در سال 2024 از روز 
سه ش��نبه یکم خرداد 1403 آغاز می شود و تا یکشنبه 
س��وم تیر س��ال آینده ادامه دارد و فدراسیون والیبال 
ایران با اولویت هفته دوم، برای میزبانی هر 3 هفته این 
رقابت ها اعلام آمادگی کرده اس��ت. این در حالی است 
که بر اس��اس سیاس��ت های جدید فدراسیون جهانی 
میزبانی های مسابقات جهانی و لیگ ملت ها بر اساس نظر 
شریک تجاری FIVB، »والیبال ورد« اعطا می شود که 
یکی از معیارهای مهم اعطای این میزبانی درآمد آنلاین 
از مخاطبان و حق پخش از مس��ابقات اس��ت. گفتنی 
اس��ت رقابت های VNL 2023 به میزبانی کشورهای 
ژاپن، هلند، فیلیپین، کانادا، فرانسه و آمریکا برگزار شد. 
همچنین قهرمانی مردان جهان 2025 دیگر درخواست 
میزبانی ایران به فدراسیون جهانی است که پیش از این 
هر 4 سال یک بار برگزار می شد و بر اساس مصوبه هیات 
رئیسه از سال 2025 این رقابت ها به صورت 2 سال یکبار 
برگزار خواهد شد. این رقابت ها سال گذشته به میزبانی 
لهستان و اسلوونی برگزار شد. شایان ذکر است در بخش 
میزبانی مسابقات قاره آسیا نیز معمولا در پایان هر سال 
پس از بررسی مسابقات و رویدادهای برگزارشده و تعیین 
تقویم رویدادهای سال آینده، درخواست ها و برنامه های 
فدراسیون ها در جلسه هیات رئیسه بررسی و به صورت 
رسمی به کشورها پاسخ داده می شود. مسابقات قهرمانی 
باشگاه های مردان آسیا 2024، قهرمانی جوانان پسر آسیا 
2024 و قهرمانی مردان آسیا 2025 درخواست های ایران 
برای میزبانی رقابت های آس��یایی در 2 سال آتی است 
که با توجه به میزبانی اخیر ایران در رقابت های قهرمانی 
مردان آسیا احتمال کمی برای اعطای میزبانی برای این 
تورنمنت در س��ال 2025 وجود خواهد داشت، البته با 
توجه به پیشرفت مسابقات باشگاه های آسیا در بخش 
مردان در سال های اخیر، همچنین میزبانی موفق ایران 
در قهرمانی نوجوانان آسیا 2022 در تهران، شانس ایران 
برای گرفتن میزبانی یکی از رویدادهای باشگاه های آسیا 

و جوانان آسیا بیشتر است.

برگزاری دیدار پرسپولیس - النصر
با قضاوت داور ازبک

کنفدراس��یون فوتبال آس��یا قضاوت دیدار 2 تیم 
پرس��پولیس و النص��ر عربس��تان در هفت��ه اول لیگ 
قهرمانان 2023 آس��یا را به داوری از ازبکستان سپرد. 
دیدار 2 تیم پرس��پولیس ایران و النصر عربس��تان از 
گروه E رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 2023 ساعت 
21:30 سه شنبه 28 شهریور در ورزشگاه آزادی برگزار 
می شود، از این رو کنفدراسیون فوتبال آسیا تیم داوری 

این مسابقه را به شرح زیر اعلام کرد:
نماینده مسابقه: کومار سنجی از هند

ناظر داوری: چوول کوان جانگ از کره جنوبی
داور: ایلگیز تانتاشیف از ازبکستان

کمک اول: آندره ای تساپینکو از ازبکستان
کمک دوم: تیمور گینیولین از ازبکستان

داور چهارم: آکرول رسیلایف از ازبکستان
تیم VAR: پادوم س��یول ک��ورن )تایلند(، فردوس 

نورسافاروف )ازبکستان( و اینوکویچی تاکاکی )ژاپن(

اخبار

ورزشی

شایعات درباره آینده مهدی طارمی همچنان و بدون وقفه 
ادامه دارد. جدایی کریم بنزما در نقل و انتقالات تابس��تانی، 
برنامه های رئال مادرید را به هم ریخت. بلافاصله بعد از جدایی 
س��تاره فرانسوی، فلورنتینو پرس شروع به جست وجو برای 
یافت��ن جایگزین او کرد اما ب��ه دلیل قیمت بالای بازیکنان 
حاضر در بازار و سیاس��ت های نقل و انتقالاتی باشگاه، رئال 
مهاجم��ی به خدم��ت نگرفت. در واقع کیلی��ان امباپه تنها 
گزینه ای به شمار می آمد که رئال مادرید حاضر بود برای او 
پول زیادی پرداخت کند اما در نهایت بعد از کش و قوس های 
فراوان ستاره فرانسوی در این تابستان هم به سانتیاگو برنابئو 
نیامد. در نهایت خوس��لو تنها مهاجم تخصصی رئال مادرید 
در این فصل محس��وب می شود. البته کارلو آنچلوتی تاکید 

کرده از ترکیب تیمش کاملا راضی اس��ت اما اگر شرایط در 
خط حمله برای رئال مادرید خوب پیش نرود، قطعا آنها در 
زمس��تان برای جذب یک مهاجم جدید اقدام خواهند کرد. 
در همین ارتباط دیفنساسنترال ادعای جالبی را مطرح کرده 
است. این رسانه مادریدی که اخبار رئال را پوشش می دهد، 
در گزارشی اعلام کرد یک نام خاص مد نظر فلورنتینو پرس 
است و آن هم کسی نیست جز مهدی طارمی. بر اساس ادعای 
این منبع، رئیس باشگاه رئال مادرید نظر مثبتی روی مهدی 
طارمی دارد و قصد دارد زمستان برای آوردن او به سانتیاگو 
برنابئو تلاش کند. در بخشی از گزارش دیفنساسنترال آمده 
است: »مهدی طارمی بازیکنی است که فلورنتینو پرس علاقه 
زیادی به او دارد. این ستاره ایرانی آمار خوبی در پورتو داشته 

و می تواند مهره تکمیل کننده خط حمله رئال باشد. در حال 
حاضر جود بلینگام به عنوان یک هافبک بار گلزنی رئال را به 
دوش می کش��د و اگر شرایط در ادامه تغییر نکند، مدیریت 
باش��گاه مذاکرات برای جذب طارمی از پورتو را آغاز خواهد 
کرد. او تا 2024 با پورتو قرارداد دارد، پس رئال از این لحاظ 
نیز مشکلی نخواهد داشت. قطعا خود طارمی هم در صورت 
پیشنهاد رئال مادرید هیجان زده خواهد شد و بدون فکر آن 
را قبول می کند«. گفتنی است مهدی طارمی فصل گذشته 
31 گل ب��رای پورتو زد و 14 پاس گل نیز به ثبت رس��اند؛ 
موضوعی که بس��یاری از تیم ها را برای به خدمت گرفتن او 
تحریک کرده و باید منتظر ماند و دید شایعه حضورش در 

رئال چقدر جدی است.

ادعای جدید و رؤیایی درباره تیم بعدی طارمی!

نیم نگاه رئال مادرید به مهدی

حضور معاون وزارت ورزش در اردوی کشتی گیران
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش با حضور در اردوی تیم  ملی کشتی، با رئیس فدراسیون، کادر فنی و ملی پوشان دیدار کرد. در آستانه 
مسابقات جهانی کشتی، سیدمحمد پولادگر با حضور در کمپ تیم های ملی فدراسیون کشتی با علیرضا دبیر، کادر فنی تیم  ملی و ملی پوشان این رشته دیدار 
و گفت وگو کرد. آرش فرهادیان، مدیرکل دفتر امور مشترک فدراسیون ها نیز در این بازدید پولادگر را همراهی می کرد.

ملی پوش وزنه برداری که نخستین مدال 
طلای ایران در مسابقات قهرمانی جهان 
را کس��ب کرد، تاکید دارد کسی تصور نمی کرد بتواند در 
مجموع صاحب مدال طلا شود. میرمصطفی جوادی، دومین 
وزنه بردار ایران )بخش مردان( بود که در مسابقات قهرمانی 
جهان روی تخته رفت و موفق شد نخستین مدال کاروان 
اعزامی ایران به عربس��تان را کسب کند. جوادی با تغییر 
وزن از دس��ته 81 به دس��ته المپیکی 8۹ کیلوگرم آماده 
حضور در این رقابت ها شد و در دومین تجربه اش در وزن 
جدید توانست مدال طلای دوضرب و مجموع جهان را از 
آن خود کند. این ملی پوش وزنه برداری ایران به واس��طه 
این قهرمانی، وارد رنکینگ 10 نفره ش��د و سهمیه خود 
ب��رای بازی های المپیک 2024 پاریس را هم قطعی کرد. 
میرمصطفی جوادی در گفت وگو با مهر درباره عملکردش 
توضیح داد و گفت: مسابقات خیلی خوب بود. فکر می کنم 
در حرک��ت اول که مورد قبول هی��ات ژوری قرار نگرفت 

کمی س��خت گیری شد 
و خطایی شکل نگرفت. 
در این دوره نس��بت به 
دوره های قبل، داوران با 
سخت گیری های زیادی 
قض��اوت می کنن��د. در 
حرکت س��وم یک ضرب 
ه��م ممکن ب��ود خطا 
اع��لام کنند در صورتی 
که هی��چ اتفاقی نیفتاد. 
وزنه برداری  ملی پ��وش 

ایران در ادامه تصریح کرد: در حرکت یک ضرب اگر حرکت 
اول را خطا اعلام نمی کردند ش��رایط بهتر پیش می رفت 
ولی مدال مجموع اهمیت زیادی داش��ت که خدا را شکر 
با ش��رایط خوب توانستم مدال طلا را از آن خود کنم. به 
لحاظ شرایط بدنی وضعیت خوبی در این مسابقه داشتم. 

دارن��ده م��دال ط��لای 
رقبایش  درب��اره  جهان 
در این مس��ابقات اظهار 
داش��ت: واقع��ا حریفان 
سرسختی داش��تم و با 
توجه به حضور آن رقبا، 
کمتر کسی روی مدال 
من حساب باز کرده بود. 
قبل از مس��ابقات کسی 
حتی روی کسب مدال 
توس��ط  مجموع  طلای 
من حس��اب باز نکرده ب��ود و احتمال صفر در نظر گرفته 
بودند اما شرایط خیلی خوب پیش رفت، حریفانی که در 
مسابقات حضور داشتند، رقبای سرسخت کیانوش رستمی 
و سهراب مرادی در 10 سال گذشته بودند. وی تأکید کرد: 
تمام رقبای این دسته عنوان دار جهان و المپیک بودند و 

برای کسب مدال طلا به این مسابقات آمده بودند. خدا را 
شکر می کنم مقابل این حریفان به چنین مدالی رسیدم. 
رقابت خیلی سنگین بود و خدا را شکر با دست پر به ایران 
بازمی گردم. دارنده مدال طلای مسابقات جهانی در واکنش 
به انتقادهایی که به او می شد مبنی بر اینکه نمی تواند مانند 
کیانوش رس��تمی مدال آوری کند، اظهار داش��ت: درباره 
کیانوش حرف خاصی ندارم. کادر فنی تصمیمش این بود 
که او خط بخورد. اعضای کادر فنی خیلی باتجربه هستند 
و احساس��ی تصمیم نمی گیرند. وظیفه من وزنه زدن در 
مس��ابقات است که طبق برنامه پیش می روم. وزنه برداری 
رشته رکوردی است و رقابتی در آن وجود ندارد، بنابراین هر 
کسی با وزنه رقابت می کند. وی درباره حضور در المپیک 
گفت: در دیگر مسابقات گزینشی المپیک شرکت خواهم 
ک��رد ولی هنوز باید ت��لاش کنم تا در این وزن جا بیفتم. 
هنوز خیلی کار دارم و امیدوارم شرایطم تا المپیک خیلی 

خوب پیش برود.

روایت قهرمان دسته ۸۹ کیلوگرم وزنه برداری درباره کسب مدال طلای جهانی

میرمصطفی معجزه 
گزارش

  اخت�لاف بی�ن مدی�ر و س�رمربی باش�گاه اس�تقلال 
را هم�ه می دانن�د و قاب�ل ان�کار نیس�ت. حت�ی اعض�ای 
هی�ات مدیره ه�م چندین ب�ار علیه سرمربی ش�ان موضع 
گرفته ان�د؛. ب�ه نظر ش�ما حق با ک�دام طرف ماجراس�ت؟

معمولاً وقتی مدیری به باشگاهی می آید، با توجه به سبک 
و س��یاق و افکار او اعضای هیات مدیره هم چیده می شوند. 
بنابرای��ن طبیعی اس��ت اعضای هیات مدیره از مدیر ش��ان 
حمایت کنند. اما به نظر من حق با جواد نکونام اس��ت  . در 
برنامه تلویزیونی دوشنبه شب هم او صحبت های خوبی کرد. 
س��وال و جواب ها معلوم بود. مربی باید حق انتخاب داشته 
باشد و مدیر هم با توجه به داشته ها و فراهم کردن بودجه، 
بازیکن��ان را جذب کند. من حق را به نکونام می دهم. لیگ 
امسال ما با وجود سهمیه بیشتر خارجی خیلی باکیفیت تر 

شده است. حق س��رمربی است که بازیکن مدنظرش را در 
اختیار داشته باشد که بتواند نتیجه بگیرد. تا همین جا هم 

جواد نکونام با این داشته کم خوب نتیجه گرفته است. 
  ماندن علی خطیر به استقلال کمک می کند؟

با توجه به اتفاقات اخیر و صحبت های رد و بدل ش��ده، 
ب��ه نظر من او نمی تواند کمک کند. ب��ا هر مدیری در دراز 
مدت شاید اتفاقی بیفتد اما در شرایط بحرانی باید عملکرد 

مناسبی داشت. 
  ج�واد نکونام چندین بار از آمدن بازیکن مدنظر مدیر به 
ایران و جذب نش�دن بازیکن مدنظر خودش صحبت کرده 
است؛ درست اس�ت که مدیر بازیکن انتخاب و به سرمربی 

معرفی کند؟
اصلًا اتفاق عجیبی این وسط رخ داده و آن هم این است که 

از یک سرمربی دیگر برای جذب بازیکن مشورت می گیرند. 
همان س��رمربی ای که پدر استقلال را بابت بدهی سنگین 
درآورد.  آقای اس��تراماچونی توسط چه کسی به ایران آمد 
و انتخاب شد؟ حالا از او مشورت می گیرند. هم و غم جواد 
نکونام تنها این است که باشگاه به یک ثباتی برسد که بتواند 
کارش را درست انجام دهد.  او می گوید من با 15-14 بازیکن 
تمرین می کنم. بازیکنان از فصل قبل طلبکارند و این فصل هم 
دریافتی نداشته اند؛ امکان دارد اتفاقات بدتری هم رخ دهد. 
  عل�ی خطیر چندین بار اعلام کرده تیم نکونام چهاردهم 
هم ش�ود از او حمایت می کنم اما عملکرد و رفتار او خلاف 

این صحبت را نشان می دهد؛ نظر شما چیست؟
اتفاق خوب برای اس��تقلال تنها با نتایجی که به دس��ت 
می آی��د، رق��م می خورد. به نظر من  بای��د تمام بازیکنان را  

س��رمربی  تیم انتخاب می ک��رد  و همه عواقب با او بود. در 
این صورت اگر س��رمربی نتیجه نگیرد، او را تغییر می دهند 
و کس��ی اعتراضی هم نمی کند.  اما جواد نکونام با 14-15 
بازیکن و با این بضاعت خیلی خوب نتیجه گرفته است. از 4 
دیدار 3 برد و یک باخت داشته، آن هم مقابل تیم پرستاره 
سپاهان، تازه با اشتباه داوری! بازیکنان در آن بازی از جان 
مایه گذاشتند و خیلی خوب ظاهر شدند اما استقلال نیاز به 
س��تاره دارد. همین تیم سپاهان 11 بازیکن در زمین، 7-8 
بازیکن روی نیمکت و چند بازیکن هم روی س��کو دارد که 
همه هم س��تاره هستند. این چه معادله ای است که انتظار 
داریم بازیکن با کیفیت نخریم، در کورس قهرمانی باشیم؟!

  درب�اره س�تاره ها صحبت کردید؛ تیم هایی که س�تاره و 
بازیکن خارجی تا حداکثر سهمیه خود را خریداری کردند، 

آیا سقف بودجه را رعایت کرده اند؟
این یک علامت س��وال بزرگ اس��ت. برخی تیم ها کلی 
ستاره و بازیکن خارجی می گیرند اما برای استقلال مشکل 

سقف بودجه وجود دارد. 
  ب�ه نظر ش�ما با این اتفاق�ات و رابطه تی�ره و تار مدیر و 
س�رمربی آبی ها، بساط آش�تی به راه می افتد؟ و با توجه به 
اینکه سال ها در فوتبال بودید، این اتفاقات و پرده هایی که 

کنار رفته دیگر به آشتی ختم می شود؟ 
باش��گاه اس��تقلال برای 4 دیدار اول با شرکتی که هنوز 
افتتاح نشده، قرارداد اسپانسری بسته و هنوز هم چک این 
شرکت پاس نشده است. چطور امکان دارد باشگاه با چنین 
شرکتی قرارداد امضا کند و علی خطیر بگوید می خواهیم با 
این ش��رکت همچنان ادامه دهیم. مگر می شود یک شرکت 
تازه تاس��یس بیاید برای باشگاه با این قدمت اسپانسر شود؟ 
اما آن چیزی که مشخص است باید در بحث مدیریت تغییر 
ایجاد شود، چرا که مشکل از کادرفنی تیم نیست. آنها نتایج 

لازم را تا به اینجا گرفته اند. 
  عملکرد مدیران تیم چطور بوده؟

اگر به جواب های من از ابتدا توجه کرده باشید، مشخص 
اس��ت که باید تغییری در مدیریت رخ دهد، چون اگر نیم 
فصل هم همچنان با همین رویه بازیکن نگیرند، تیم آسیب 
می بیند. تمام فکر کادرفنی این است که سهمیه آزاد بگیرند و 
اگر بازیکن خریداری نشود، مشکلات اخیر پابرجا می ماند. به 
نظر می رسد هیچ اتفاق خوبی قرار نیست با این مدیران بیفتد. 

ایمان عالمی، پیشکسوت استقلال در گفت وگو  با »وطن امروز«:

مشکل استقلال فنی نیست
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]  مارکا   [

فوتبال ناب؛ پسری با یک توپ ]   اسپورت  [

لامین متوقف نشو!
]  موندودپورتیوو   [

بندهای بارسلونا
]  گاتزتا  [

کابوس پوگبا
]  کوریره  [

بیایید ایتالیا باشیم

زهره فلاح زاده: باشگاه استقلال پس از انجام 4 هفته لیگ 
برتر همچنان درگیر خرید بازیکن است. از طرفی اختلاف 
بین سرپرست باشگاه و سرمربی به یک مساله حل نشدنی 
تبدیل شده که در آخر می تواند منجر به رفتن یکی از آنها 
شود. آنچه مشخص است اینکه مدیران باشگاه در بحث 
درآمدزایی و خرید بازیکن خوب عمل نکردند و گلایه های 
سرمربی تیم  بارها رسانه ای شده است. 2 ماه پس از آمدن 
علی خطیر، بدهی های باشگاه با توجه به پرداخت نشدن 
پول اسپانس��ر یک هزار تومان هم کم نش��ده و از طرفی 
بازیکنان تیم از وعده ها و قول های او خسته و ناامید شده اند. 
این  خبرهای منفی نشان می دهد استقلال در باتلاقی گیر 
کرده که بدون کمک و ایده ای از سوی مدیران راه نجاتی 
پیدا نخواهد کرد. »وطن امروز« در رابطه با این اتفاقات با 
ایمان عالمی، پیشکسوت استقلال گفت وگو کرده است. 


